

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

Annotation to the master's thesis

SOCIAL POLICY OF LOCAL GOVERNMENTS

Wang Xinlei

Scientific supervisor –

Academic degree, Academic title

PhD, Associate Professor

N.S. Minko

Minsk, 2024

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis : 62 p, 53 sources

2. Keywords: SOCIAL POLICY, LOCAL GOVERNMENT, CHINA, STRATEGIC DIRECTIONS, REGULATORY AUTHORITIES, INTERNATIONAL STANDARDS, FOREIGN EXPERIENCE, PERSPECTIVE DIRECTIONS.

3. The content of the work

Object of the study is social policy of local governments and public relations in this area.

Subject of the study is the legal framework, principles, mechanisms, and instruments governing social policy of local governments in China, including relevant regulations, policies, and international agreements.

The aim of the thesis: to comprehensively analyze the concept, characteristics, significance, value, problems, and challenges of local government's social policy through in-depth research. It seeks to formulate theoretical guidance and practical reference for the formulation and implementation of social policies of local governments in China based on best international and foreign experience.

Methods of research: are document analysis, theoretical overview analysis, comparative analysis method, logical analysis

Results: This work systematically studies the theory and practice of local government social policies from the perspective of local governments. It provides a comprehensive assessment of the strategic directions and mechanisms of social policy implementation by local governments in China. The study reveals the significance of integrating international and foreign experiences to enhance the effectiveness of local social policies. The findings offer practical recommendations for policymakers to improve social welfare and governance at the local level.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the results of the thesis work are reliable. The work was done independently.

Recommendations for the use of the results: The results of the thesis can be used to provide new ideas and strategic directions for policymakers in China to enhance the effectiveness of social policies at the local government level. Additionally, it offers a valuable reference for integrating international standards and foreign experiences into local social policy formulation and implementation.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем дипломной работы: страниц 62, 53 источника.

2. Перечень ключевых слов: социальная политика, местное самоуправление, Китай, стратегические направления, регулирующие органы, международные стандарты, зарубежный опыт, перспективные направления.

3. Содержание работы

Объектом исследования является социальная политика органов местного самоуправления и общественные отношения в этой сфере.

Предметом исследования являются нормативная правовая база, принципы, механизмы и инструменты, регулирующие социальную политику местных органов власти в Китае, включая соответствующие нормативные акты, политику и международные соглашения.

Цель дипломной работы: комплексно проанализировать понятие, характеристики, значение, проблемы и задачи социальной политики местного самоуправления посредством углубленного исследования. Он стремится сформулировать теоретические рекомендации и практические рекомендации для формулирования и реализации социальной политики местных органов власти в Китае на основе лучшего международного и зарубежного опыта.

Методы исследования: анализ документов, теоретический обзорный анализ, метод сравнительного анализа, логический анализ.

Результаты: В данной работе системно изучены теория и практика социальной политики местного самоуправления с точки зрения роли и полномочий органов местного самоуправления. В нем дается комплексная оценка стратегических направлений и механизмов реализации социальной политики органами местного самоуправления Китая. Исследование раскрывает значимость интеграции международного и зарубежного опыта для повышения эффективности местной социальной политики. Результаты предлагают практические рекомендации для политиков по улучшению социального благосостояния и управления на местном уровне.

Достоверность материалов и результатов диссертации: Использованные материалы и результаты дипломной работы достоверны. Работа выполнена самостоятельно.

Рекомендации по использованию результатов: Результаты диссертационной работы могут быть использованы для предоставления новых идей и стратегических направлений политикам Китая для повышения эффективности социальной политики на уровне местного самоуправления. Кроме того, он предлагает ценный справочник по интеграции международных стандартов и зарубежного опыта в формулирование и реализацию местной социальной политики.